



## Fly with us over Angkor Vat!



We are happy and very proud to announce that **Aerophile has just taken over the operation of the Angkor Wat Balloon!** This operation is done in association with a very dynamic partner of the local tourism industry and the agreement of the authorities of preservation of the site.

Listed as a **UNESCO World Heritage Site**, the temples of Angkor Wat are certainly **the most prestigious destination in Asia**, and one of the most visited. The balloon, located less than one kilometer from the entrance to the main temple **offers a unique and peaceful point of view** over this holy site.

Nous sommes heureux et très fiers d'annoncer que **Aerophile vient de reprendre l'exploitation du ballon d'Angkor Vat !**

Cette exploitation se fait en association avec un acteur très dynamique du tourisme local et l'accord des autorités de conservation du site.

**Classé au patrimoine mondial de l'Unesco**, les temples d'Angkor Vat sont certainement la destination **la plus prestigieuse d'Asie**, et l'une des plus visitées. Le ballon, situé **à moins d'un kilomètre** de l'entrée du temple principal offre un **point de vue inédit, paisible et respectueux** sur ce site unique baigné de spiritualité.



**We invite you for an unforgettable flight!**

Contact us : +855 (0)95 838 808  
[sales@angkorballoon.com](mailto:sales@angkorballoon.com)

[FaceBook AngkorBalloon](#)

**Nous vous attendons pour un vol inoubliable !**

Contactez-nous : +855 (0)95 838 808  
[sales@angkorballoon.com](mailto:sales@angkorballoon.com)

[www.angkorballoon.com](http://www.angkorballoon.com)



**Come and meet us at the next trade show!**

We have a booth at **iaapa Asia Trade Show** in Hong-Kong, **June 6th to 8th**

**Aerophile SAS**  
106 avenue Félix Faure 75015 PARIS  
[aerophile@aerophile.com](mailto:aerophile@aerophile.com)



Cet email a été envoyé à (EMAIL).  
Vous avez reçu cet email car vous vous êtes inscrit sur Aerophile.

[Se désinscrire](#)

© 2018 Aerophile